
Zpráva o činnosti Místní komise Míkovice 
za 2. pololetí 2023 

 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů  

Ve 2. pololetí 2023 se uskutečnila 2 zasedání komise a dále proběhlo 1 elektronické hlasování komise: 
 

Člen komise 5.9. 6.10. Přítomen 
celkem 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Pavel Škrášek - předseda A A 2 0 0 
Ing. Zdeněk Procházka - místopředseda A A 2 0 0 
Milan Řezníček A O 1 1 0 
Radek Dostálek A A 2 0 0 
Karel Kocourek O O 0 2 0 
Antonín Stašek O A 1 1 0 
Ing. Pavel Obdržálek A O 1 1 0 
Marie Mařáková O A 1 1 0 
Petra Kohoutková O A 1 1 0 
Mgr. Adéla Ilenčíková A A 2 0 0 
Ing. Jitka Botková A A 2 0 0 
 Bc. Stanislava Tomaštíková – tajemnice  O  A 1 1 0 

 
A – přítomen 
O – nepřítomen – omluven 
N – nepřítomen – neomluven 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí  

A) Přehled přijatých usnesení: 
• Navýšení finanční spoluúčasti na zhotovení zázemí u sportoviště v Míkovicích pod přehradou 

se záměrem financovat tento projekt v plné výši z rozpočtu komise, (původně bylo 
jednohlasně schváleno na základě usnesení č. 3/3/2023/Mí poskytnutí finanční hotovosti 
z rozpočtu komise ve výši Kč. 800.000,- k realizaci tohoto záměru). Předáno EKO. 

B) Přehled projednaných záležitostí bez usnesení: 
 

• Přesun kontejnerového stání v ulici Lesní – dlážděná plocha bude zbudována v 1. polovině 
roku 2024. 

• Údržba veřejných prostor před hody – podnět vyřešen. 
• Provoz kulturního domu v Míkovicích – podnět vyřešen (s odpovědí p. A. Macha, ředitele 

Klubu kultury v Uh. Hradišti bude místní komise seznámena na jednání dne 09.01.2024). 
• Územní plán Míkovice nad Olšavou – studie je veřejně dostupná na oficiálních stránkách 

města:  www.mesto-uh.cz; územní plány, Uherské Hradiště, územní studie jako podklad pro 
rozhodování v území, ÚS 20 Míkovice – Díly, Lopaty – podnět vyřešen. 

• Zpracování komplexní studie pro celou oblast ul. U Mlýna vzhledem k obstrukcím a neochotě 
majitele stávající zaužívané cesty. Místní komise tedy žádá vysvětlení plánovaného záměru 
Města, týkajícího se této komunikace – podnět v řešení. 

• Místní komise žádá o přesun vytvoření projektové dokumentace na prodloužení ulice U Mlýna 
do zásobníku akcí na rok 2024. V uvedené ulici již probíhá nová výstavba, stav vozovky 
a parkování před mateřskou školou je nedostačující) – podnět vyřešen. 

• Místní komise žádá o zaevidování akce tvorba „Studie územního plánu“ pro oblasti Díly, 
Lopaty a dále směr Podolí a oblast ul. Za Mlýnem do zásobníku akcí na rok 2024 - podnět 
vyřešen. 

http://www.mesto-uh.cz/


• Místní komise žádá o informace o plánované rekonstrukci ul. Hlavní a zřízení kruhového 
objezdu na křižovatce u č.p. 50 – podnět v řešení. 

• Místní komise žádá o prověření stavu panelové cesty k vodárně, parc. č. 676/15. Jedná se           
o jednu z mála cest, mimo obydlenou oblast, vhodnou k procházkám a přímo navazující polní 
cesty vedou na vrchol Hluboček a do města Hluk. Panelová cesta je lemována již vzrostlou 
lipovou alejí, která je neodborně prořezávána pracovníky ZD, aby tudy projeli s velkými 
pracovními stroji na pole. Pole a polní cesty vedou až k ZD a k zadní bráně areálu. Není proto 
nutné, aby stroje, určené k obdělávání polí, zbytečně znečišťovaly hlavní cestu a rovněž ničily 
panelovou cestu v majetku Města Uh. Hradiště, jelikož případná oprava by znamenala nemalé 
náklady. Místní komise tedy navrhuje umístění DZ „Zákaz vjezdu vozidel nad 3,5 t“ 
a prověření stavu aleje a dále její odbornou údržbu – podnět v řešení. 

• MK Míkovice žádá o převod částky Kč 1 385,9  tis. Kč do kapitálových výdajů OIN 
na vytvoření zázemí a sociálního zařízení pro sportoviště v Míkovicích, a to v podobě 
vybudování nového zařízení prostřednictvím mobilních buněk. Porada vedení a vedoucích 
odborů proto doporučuje, aby byly nejdříve dohodnuty konkrétní podmínky požadavku, na 
jejichž základě provede odbor investic návrh řešení a financování. Z tohoto důvodu budou 
nyní prostředky ponechány v rezervě pro místní komisi a o jejich použití pro uvedený účel 
rozhodne komise až ve shodě s metodickým odborem KŠS a odborem investic. Pokud tak 
nebude učiněno do konce roku, bude rezerva v poslední letošní změně přesunuta do příštího 
roku. Místní komise žádá o účast zástupců dotčených odborů na místě samém (hřiště pod 
přehradou), termín jednání upřesněn na 08.11.2023 v 15:00 hod. – podnět vyřešen. 

• Místní komise Míkovice dále žádá o setkání zástupců odboru KŠS a odboru investic 
v záležitosti připojení MŠ Míkovice do projektu zabezpečení vstupu do objektu v počtu 
1 vstup. Dále místní komise navrhuje prohlídku areálu MŠ Míkovice, z důvodu zhodnocení 
nevyhovujícího stavu zařízení, převážně rozvodů elektřiny, vody, vzduchotechniky a vybavení 
jídelny. Jednání v této věci se uskuteční rovněž dne 08.11.2023 - podnět vyřešen. 

• Místní komise Míkovice upozorňuje na skutečnost, že při vlhkém počasí vypadávají pojistky 
(rozvodna u hřiště vč. hlavního sloupu) - předáno k řešení. 

• Kulturní dům v Míkovicích – přesun nákupu stolů a židlí do rozpočtu roku 2024 (stoly jsou 
momentálně v několika rozměrech a nelze je seskládat tak, aby nevznikaly výškové rozdíly) – 
podnět vyřešen. 

• Místní komise žádá o přesun akce Rozvoj sportoviště pod přehradou ze zásobníku z roku 
2028 do zásobníku roku 2024, kdy má dojít k instalaci zázemí, dále žádá o předložení dalšího 
plánovaného rozvoje sportoviště – (dotace č. 19) - podnět vyřešen. 

• Místní komise Míkovice žádá o přesunutí akce Revitalizace centra ze zásobníku do rozpočtu   
roku 2024 - podnět vyřešen. 

• Místní komise žádá o přesun akce rekonstrukce ul. Partyzánská a ul. Podboří do rozpočtu           
roku 2024 - podnět vyřešen. 

• Místní komise žádá o přesun akce vybudování chodníků ul. Hlavní do rozpočtu roku 2024 - 
podnět vyřešen. 

• Místní komise žádá o přesun realizace akce „Cyklotrasa směr Vésky – Míkovice“ z roku 2027       
na rok 2024 - (dotace SMM č. 18 – Míkovice nejsou napojeny na žádnou cyklostezku a musí 
využívat pouze stávající pozemní komunikace) – podnět vyřešen. 

 

III. Způsob splnění úkolů uložených RM/ZM s konkrétním návrhem opatření  
RM neuložila komisi žádné úkoly. 
 

IV. Doporučení a návrhy komise/výboru 
Komise Míkovice nemá žádná doporučení ani návrhy. 



V. Plán práce na 1. čtvrtletí 2024  

Plán práce nebyl stanoven, příští setkání místní komise proběhne v úterý dne 09.01.2024  
v 18:00 hod. 
 
 
Zapsal: Bc. Stanislava Tomaštíková –  tajemník komise, v.z. 
Ověřil:   Pavel Škrášek – předseda komise 
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